**Specyfikacja warunków zamówienia**

**Zamawiający:**

**Gmina Susz**

Zaprasza do złożenia oferty w postepowaniu o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego   
w trybie podstawowym bez negocjacji w wartości nieprzekraczającej progów unijnych o jakich stanowi art. 3 ustawy z 11 września 2019 r. – prawo zamówień publicznych   
(Dz. U. z 2019 r. poz. 2019)- dalej pzp na USŁUGĘ pn.:

„**Wykonanie dokumentacji budowlanych i wykonawczych dla zadań inwestycyjnych realizowanych przez Gminę Susz”**

**Przedmiotowe postepowanie prowadzone jest przy użyciu środków komunikacji elektronicznej. Składanie ofert następuje za pośrednictwem platformy zakupowej dostępnej pod adresem internetowym:** <https://platformazakupowa.pl/pn/susz>

Nr postepowania: RLZP.I.271.1.2021

**Susz, dnia 12.02.2021**

Spis treści

[I. Nazwa oraz adres zamawiającego 4](#_Toc64017963)

[II. Ochrona danych osoBowych 4](#_Toc64017964)

[III. Tryb udzielenia zamówienia 5](#_Toc64017965)

[IV. Opis przedmiotu zamówienia 6](#_Toc64017966)

[**Cześć I - Projekt przebudowy pomieszczeń budynku przy ulicy Piastowskiej 7 w Suszu** 6](#_Toc64017967)

[**Cześć II - Projekt dobudowy pomieszczeń technicznych, sanitarnych budynku OSP w Babiętach Wielkich** 6](#_Toc64017968)

[**Cześć III - Projekt wymiany pokrycia dachu i docieplenie budynku Szkoły Podstawowej w Lubnowych** 7](#_Toc64017969)

[**Cześć IV- Projekt wymiany pokrycia dachu budynku świetlicy w Różnowie** 7](#_Toc64017970)

[**Cześć V - Projekt przebudowy pomostów na plaży miejskiej w Suszu** 8](#_Toc64017971)

[**Cześć VI - Projekt budowy zaplecza sanitarno - szatniowego na stadionie miejskim w Suszu** 8](#_Toc64017972)

[**Cześć VII - Projekt termomodernizacji budynku Przychodni Zdrowia w Suszu** 9](#_Toc64017973)

[**Cześć VIII - Projekt termomodernizacji budynku Urzędu Miejskiego w Suszu** 9](#_Toc64017974)

[**Cześć IX - Projekt przebudowy drogi w m. Falknowo – budowa chodnika** 9](#_Toc64017975)

[**Cześć X - Projekt przebudowy ul. Jaśminowej w Suszu** 10](#_Toc64017976)

[**Cześć XI - Projekt przebudowy łącznika ul. Piastowskiej z ul. Wybickiego** 11](#_Toc64017977)

[**Część XII - Projekt budowy ogrodu rodzinnego w miejscowości Bałoszyce** 11](#_Toc64017978)

[**Cześć XIII - Projekt budowy ogrodu rodzinnego w miejscowości Lubnowy** 12](#_Toc64017979)

[**Cześć XIV - Projekt przebudowy drogi w m. Kamieniec w kierunku osady Piaski** 12](#_Toc64017980)

[**Część XV - Projekt budowy obwodnicy Adamowo – Emilianowo droga gminna nr 143008N** 13](#_Toc64017981)

[**Cześć XVI - Projekt rozbudowy SUW w Suszu** 13](#_Toc64017982)

[**Cześć XVII - Projekt przebudowy / modernizacji kotłowni osiedlowej w Kamieńcu** 14](#_Toc64017983)

[**Cześć XVIII - Projekt przebudowy / modernizacji kotłowni osiedlowej w Bałoszycach** 14](#_Toc64017984)

[V. Wizja lokalna 15](#_Toc64017985)

[VI. Podwykonawstwo 15](#_Toc64017986)

[VII. Termin wykonania zamówienia 16](#_Toc64017987)

[VIII. Warunki udziału w postępowaniu 16](#_Toc64017988)

[IX. Podstawy wykluczenia 19](#_Toc64017989)

[X. Oświadczenia i dokumenty, jakie zobowiązani są dostarczyć wykonawcy w celu potwierdzenia spełnienia warunków udziału w postępowaniu oraz wykazania braku podstaw wykluczenia (podmiotowe środki dowodowe) 19](#_Toc64017990)

[XI. Poleganie na zasobach innych podmiotów 21](#_Toc64017991)

[XII. Informacja dla wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia ( spółki cywilne / konsorcja) 22](#_Toc64017992)

[XIII. Sposób komunikacji oraz wyjaśnienia treści swz 22](#_Toc64017993)

[XIV. Opis sposobu przygotowania ofert oraz wymagania formalne dotyczące skałdanych oświadczeń i dokumentów 24](#_Toc64017994)

[XV. Sposób obliczania ceny oferty 25](#_Toc64017995)

[XVI. Wymagania dotyczące wadium 26](#_Toc64017996)

[XVII. Termin związania ofertą 26](#_Toc64017997)

[XVIII. Sposób i termin składania i otwarcia ofert 26](#_Toc64017998)

[XIX. Opis kryteriów oceny ofert, wraz z podaniem wag tych kryteriów i sposobu oceny ofert 26](#_Toc64017999)

[XX. Informacje o formalnościach, jakie powinny być dopełnione po wyborze oferty w celu zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego 28](#_Toc64018000)

[XXI. Wymagania dotyczące zabezpieczenia należytego wykonania umowy 29](#_Toc64018001)

[XXII. Informacje o treści zawieranej umowy oraz możliwości jej zmiany 29](#_Toc64018002)

[XXIII. Pouczenie o środkach ochrony prawnej przysługujących wykonawcy 29](#_Toc64018003)

[XXIV. Wykaz załączników do SIWZ 31](#_Toc64018004)

# I. Nazwa oraz adres zamawiającego

gmina SUSZ

ul. Józefa Wybickiego 6

14-240 Susz

Tel.: 55 278 60 15

NIP: 744 166 08 29

Adres e-mail: susz@susz.pl

**Adres strony internetowej, na której jest prowadzone postępowanie i na której będą dostępne wszelkie dokumenty związane z prowadzoną procedurą:** [**https://platformazakupowa.pl/pn/susz**](https://platformazakupowa.pl/pn/susz)

Godziny pracy:

Poniedziałek: 7.00 – 15.00  
Wtorek: 7.00 – 15.00  
Środa: 8.00 – 16.00  
Czwartek: 7.00 – 15.00  
Piątek: 7.00 – 15.00

# II. Ochrona danych osoBowych

1. Zgodnie z art. 13 ust. 1 i 2 rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o danych) (Dz. U. UE L119 z dnia 4 maja 2016 r., str. 1; zwanym dalej „RODO”) informujemy, że:
2. administratorem Pani/Pana danych osobowych jest Gmina Susz, z siedzibą   
   w Suszu przy ul. Józefa Wybickiego 6, 14-240 Susz, z którą można kontaktować się pisemnie na adres siedziby lub poprzez adres e-mail: [susz@susz.pl](mailto:susz@susz.pl) lub telefonicznie pod nr 55 278 60 15.
3. administrator wyznaczył Inspektora Danych Osobowych, z którym można się kontaktować pod adresem e-mail: [**inspektor@susz.pl**](mailto:inspektor@susz.pl) **.**
4. Pani/Pana dane osobowe przetwarzane będą na podstawie art. 6 ust. 1 lit. c RODO w celu związanym z przedmiotowym postępowaniem o udzielenie zamówienia publicznego, prowadzonym w trybie przetargu nieograniczonego.
5. odbiorcami Pani/Pana danych osobowych będą osoby lub podmioty, którym udostępniona zostanie dokumentacja postępowania w oparciu o art. 74 ustawy pzp.
6. Pani/Pana dane osobowe będą przechowywane, zgodnie z art. 78 ust. 1 pzp przez okres   
   4 lat od dnia zakończenia postępowania o udzielenie zamówienia, a jeżeli czas trwania umowy przekracza 4 lata, okres przechowywania obejmuje cały czas trwania umowy;
7. obowiązek podania przez Panią/Pana danych osobowych bezpośrednio Pani/Pana dotyczących jest wymogiem ustawowym określonym w przepisanych ustawy pzp, związanym z udziałem w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego.
8. w odniesieniu do Pani/Pana danych osobowych decyzje nie będą podejmowane w sposób zautomatyzowany, stosownie do art. 22 RODO.
9. posiada Pani/Pan:
10. na podstawie art. 15 RODO prawo dostępu do danych osobowych Pani/Pana dotyczących (w przypadku, gdy skorzystanie z tego prawa wymagałoby po stronie administratora niewspółmiernie dużego wysiłku może zostać Pani/Pan zobowiązana do wskazania dodatkowych informacji mających na celu sprecyzowanie żądania, w szczególności podania nazwy lub daty postępowania o udzielenie zamówienia publicznego lub konkursu albo sprecyzowanie nazwy lub daty zakończonego postępowania o udzielenie zamówienia);
11. na podstawie art. 16 RODO prawo do sprostowania Pani/Pana danych osobowych (*skorzystanie z prawa do sprostowania nie może skutkować zmianą wyniku postępowania o udzielenie zamówienia publicznego ani zmianą postanowień umowy w zakresie niezgodnym z ustawą PZP oraz nie może naruszać integralności protokołu oraz jego załączników*);
12. na podstawie art. 18 RODO prawo żądania od administratora ograniczenia przetwarzania danych osobowych z zastrzeżeniem okresu trwania postępowania o udzielenie zamówienia publicznego lub konkursu oraz przypadków, o których mowa w art. 18 ust. 2 RODO (*prawo do ograniczenia przetwarzania nie ma zastosowania w odniesieniu   
    do przechowywania, w celu zapewnienia korzystania ze środków ochrony prawnej lub   
    w celu ochrony praw innej osoby fizycznej lub prawnej, lub z uwagi na ważne względy interesu publicznego Unii Europejskiej lub państwa członkowskiego*);
13. prawo do wniesienia skargi do Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych, gdy uzna Pani/Pan, że przetwarzanie danych osobowych Pani/Pana dotyczących narusza przepisy RODO;
14. nie przysługuje Pani/Panu:
15. w związku z art. 17 ust. 3 lit. b, d lub e RODO prawo do usunięcia danych osobowych;
16. prawo do przenoszenia danych osobowych, o którym mowa w art. 20 RODO;
17. na podstawie art. 21 RODO prawo sprzeciwu, wobec przetwarzania danych osobowych, gdyż podstawą prawną przetwarzania Pani/Pana danych osobowych jest art. 6 ust. 1 lit. c RODO;
18. przysługuje Pani/Panu prawo wniesienia skargi do organu nadzorczego na niezgodne   
    z RODO przetwarzanie Pani/Pana danych osobowych przez administratora. Organem właściwym dla przedmiotowej skargi jest Urząd Ochrony Danych Osobowych, ul. Stawki 2,   
    00-193 Warszawa.

# III. Tryb udzielenia zamówienia

1. Niniejsze postępowanie prowadzone jest w trybie podstawowym o jakim stanowi art. 275 pkt 1 pzp oraz niniejszej Specyfikacji Warunków Zamówienia, zwaną dalej „SWZ”.
2. Zamawiający nie przewiduje wyboru najkorzystniejszej oferty z możliwością prowadzenia negocjacji.
3. Szacunkowa wartość przedmiotowego zamówienia nie przekracza progów unijnych o jakich mowa w art. 3 ustawy pzp..
4. Zamawiający nie przewiduje aukcji elektronicznej.
5. Zamawiający nie przewiduje złożenia oferty w postaci katalogów elektronicznych.
6. Zamawiający nie prowadzi postępowania w celu zawarcia umowy ramowej.
7. Zamawiający nie zastrzega możliwości ubiegania się o udzielenie zamówienia wyłącznie przez wykonawców, o których mowa w art. 94 pzp.
8. Wymagania związane z realizacją zamówienia w zakresie zatrudnienia przez wykonawcę lub podwykonawcę na podstawie stosunku pracy osób wykonujących wskazane przez zamawiającego czynności w zakresie realizacji zamówienia, jeżeli wykonanie tych czynności polega na wykonywaniu pracy w sposób określony w art. 22 § 1 ustawy z dnia 26 czerwca 1974r. - Kodeks pracy (Dz. U. z 2019 r. poz. 1040, 1043 i 1495) obejmują następujące rodzaje czynności:

* Zamawiający nie wymaga zatrudnienia na podstawie umowy o pracę.

1. Zamawiający nie określa dodatkowych wymagań związanych z zatrudnianiem osób, o których mowa w art. 96 ust. 2 pkt 2 pzp.
2. Zamawiający **dopuszcza składanie ofert częściowych** – liczba części 18. Wykonawca może złożyć ofertę na jedną lub więcej części.

# IV. Opis przedmiotu zamówienia

1. Przedmiotem zamówienia jest **wykonanie dokumentacji budowlanych i wykonawczych**w rozumieniu przepisów *Rozporządzenia Ministra Infrastruktury z dnia 2 września 2004 r.   
   w sprawie szczegółowego zakresu i formy dokumentacji projektowej, specyfikacji technicznych wykonania i odbioru robót budowlanych oraz programu funkcjonalno-użytkowego (Dz. U. z 2013 r., poz.1129)* **dla zadań inwestycyjnych realizowanych przez Gminę Susz.**

**Przedmiot zamówienia składa się z 18 części:**

## **Cześć I - Projekt przebudowy pomieszczeń budynku przy ulicy Piastowskiej 7 w Suszu**

Przedmiotem zamówienia jest wykonanie dokumentacji technicznej **przebudowy pomieszczeń budynku przy ulicy Piastowskiej 7 w Suszu**

Zaprojektowanie przebudowy istniejących pomieszczeń w budynku na pomieszczenia biurowe na podstawie opracowanej koncepcji z roku 2020 w tym winda osobowa zewnętrzna i dla osób niepełnosprawnych.

W zakres usługi wchodzi:

1. mapy do celów projektowych ,
2. uzyskanie wszelkich koniecznych uzgodnień wymaganych prawem,
3. projekt budowlany wstępny/ koncepcja/,
4. projekt budowlany przebudowy pomieszczeń w branżach budowlanej, sanitarnej i elektrycznej,
5. kosztorys inwestorski – 1 egz. drukowany,
6. kosztorys inwestorski z zapisem elektronicznym na płycie CD – 1 egz.
7. przedmiar robót do celów przetargowych z zapisem elektronicznym na płycie CD – 1 egz. z możliwością edycyjną,
8. płyta CD z zapisem dokumentacji wykonawczej w formacie PDF,
9. specyfikacja technicznego wykonania i odbioru robót – 1 egz. drukowany,
10. specyfikacja technicznego wykonania i odbioru robót na płycie CD,
11. uzyskanie decyzji pozwolenia na budowę

## **Cześć II - Projekt dobudowy pomieszczeń technicznych, sanitarnych budynku OSP w Babiętach Wielkich**

Przedmiotem zamówienia jest wykonanie dokumentacji technicznej **dobudowy pomieszczeń technicznych, sanitarnych budynku OSP w Babiętach Wielkich**

Zaprojektowanie dobudowy pomieszczeń technicznych, sanitarnych do istniejącego budynku w OSP.

W zakres usługi wchodzi:

1. mapy do celów projektowych ,
2. uzyskanie wszelkich koniecznych uzgodnień wymaganych prawem,
3. projekt budowlany wstępny/ koncepcja/
4. projekt budowlany dobudowy pomieszczeń technicznych i sanitarnych do istniejącego budynku OSP w branży budowlanej, sanitarnej i elektrycznej,
5. kosztorys inwestorski – 1 egz. drukowany,
6. kosztorys inwestorski z zapisem elektronicznym na płycie CD – 1 egz.
7. przedmiar robót do celów przetargowych z zapisem elektronicznym na płycie CD – 1 egz. z możliwością edycyjną,
8. płyta CD z zapisem dokumentacji wykonawczej w formacie PDF,
9. specyfikacja technicznego wykonania i odbioru robót – 1 egz. drukowany,
10. specyfikacja technicznego wykonania i odbioru robót na płycie CD,
11. uzyskanie decyzji pozwolenia na budowę

## **Cześć III - Projekt wymiany pokrycia dachu i docieplenie budynku Szkoły Podstawowej w Lubnowych**

Przedmiotem zamówienia jest wykonanie dokumentacji technicznej **wymiany pokrycia dachu i docieplenie budynku szkoły podstawowej w Lubnowych**

Zaprojektowanie wymiany pokrycia dachu na blachodachówkę oraz docieplenie ścian zewnętrznych budynku i wykonaniem struktury elewacji

W zakres usługi wchodzi:

1. mapy do celów projektowych ,
2. uzyskanie wszelkich koniecznych uzgodnień wymaganych prawem,
3. projekt budowlany wstępny/ koncepcja/,
4. projekt budowlany wymiany pokrycia dachu na blachodachówkę oraz docieplenie ścian zewnętrznych budynku i wykonaniem struktury elewacji.

**Pozycje 5-10 oddzielnie dla wymiany pokrycia dachu i docieplenia ścian zewnętrznych**

1. kosztorys inwestorski – 1 egz. drukowany
2. kosztorys inwestorski z zapisem elektronicznym na płycie CD – 1 egz.
3. przedmiar robót do celów przetargowych z zapisem elektronicznym na płycie CD – 1 egz. z możliwością edycyjną,
4. płyta CD z zapisem dokumentacji wykonawczej w formacie PDF,
5. specyfikacja technicznego wykonania i odbioru robót – 1 egz. drukowany,
6. specyfikacja technicznego wykonania i odbioru robót na płycie CD,
7. uzyskanie decyzji pozwolenia na budowę lub zgłoszenia

## **Cześć IV- Projekt wymiany pokrycia dachu budynku świetlicy w Różnowie**

Przedmiotem zamówienia jest wykonanie dokumentacji technicznej **wymiany pokrycia dachu budynku świetlicy w Różnowie**

W zakres usługi wchodzi:

1. mapy do celów projektowych ,
2. uzyskanie wszelkich koniecznych uzgodnień wymaganych prawem, w tym uzgodnień konserwatora zabytków
3. projekt budowlany wstępny/ koncepcja/
4. projekt budowlany wymiany pokrycia dachu budynku świetlicy w Różnowie
5. kosztorys inwestorski – 1 egz. drukowany,
6. kosztorys inwestorski z zapisem elektronicznym na płycie CD – 1 egz.
7. przedmiar robót do celów przetargowych z zapisem elektronicznym na płycie CD – 1 egz. z możliwością edycyjną,
8. płyta CD z zapisem dokumentacji wykonawczej w formacie PDF,
9. specyfikacja technicznego wykonania i odbioru robót – 1 egz. drukowany,
10. specyfikacja technicznego wykonania i odbioru robót na płycie CD,
11. uzyskanie decyzji pozwolenia na budowę lub zgłoszenia

## **Cześć V - Projekt przebudowy pomostów na plaży miejskiej w Suszu**

Przedmiotem zamówienia jest wykonanie dokumentacji technicznej **przebudowy pomostów na plaży miejskiej w Suszu**

Zaprojektowanie przebudowy dwóch konstrukcji pomostów na plaży miejskiej w Suszu o wym.. dł. 28,0 szer. 2,85 m

W zakres usługi wchodzi:

1. mapy do celów projektowych ,
2. uzyskanie wszelkich koniecznych uzgodnień wymaganych prawem, w tym pozwolenia wodnoprawnego
3. projekt budowlany wstępny/ koncepcja/,
4. projekt budowlany przebudowy pomostów dł. ok. 28,0 mb –szt. 2
5. kosztorys inwestorski – 1 egz. drukowany,
6. kosztorys inwestorski z zapisem elektronicznym na płycie CD – 1 egz.
7. przedmiar robót do celów przetargowych z zapisem elektronicznym na płycie CD – 1 egz. z możliwością edycyjną,
8. płyta CD z zapisem dokumentacji wykonawczej w formacie PDF,
9. specyfikacja technicznego wykonania i odbioru robót – 1 egz. drukowany,
10. specyfikacja technicznego wykonania i odbioru robót na płycie CD,
11. uzyskanie decyzji pozwolenia na budowę

## **Cześć VI - Projekt budowy zaplecza sanitarno - szatniowego na stadionie miejskim w Suszu**

Przedmiotem zamówienia jest wykonanie dokumentacji technicznej **budowy zaplecza sanitarno - szatniowego na stadionie miejskim w Suszu**

Zaprojektowanie budynku w tym dwóch szatni, pomieszczenia dla sędziów, służby medycznej, pomieszczenia technicznego, sali konferencyjnej, sanitariatów

W zakres usługi wchodzi:

1. mapy do celów projektowych ,
2. uzyskanie wszelkich koniecznych uzgodnień wymaganych prawem,
3. projekt budowlany wstępny/ koncepcja/,
4. projekt budowlany przebudowy pomieszczeń w branżach budowlanej, sanitarnej i elektrycznej,
5. kosztorys inwestorski – 1 egz. drukowany,
6. kosztorys inwestorski z zapisem elektronicznym na płycie CD – 1 egz.
7. przedmiar robót do celów przetargowych z zapisem elektronicznym na płycie CD – 1 egz.z możliwością edycyjną,
8. płyta CD z zapisem dokumentacji wykonawczej w formacie PDF,
9. specyfikacja technicznego wykonania i odbioru robót – 1 egz. drukowany,
10. specyfikacja technicznego wykonania i odbioru robót na płycie CD,
11. uzyskanie decyzji pozwolenia na budowę

## **Cześć VII - Projekt termomodernizacji budynku Przychodni Zdrowia w Suszu**

Przedmiotem zamówienia jest wykonanie dokumentacji technicznej **termomodernizacji budynku przychodni zdrowia w Suszu**

Zaprojektowanie docieplenia ścian zewnętrznych z wykonaniem struktury elewacji, wymianę części stolarki okiennej, opaska z kostki betonowej wokół budynku i zmiana nawierzchni schodów zewnętrznych

W zakres usługi wchodzi:

1. mapy do celów projektowych ,
2. uzyskanie wszelkich koniecznych uzgodnień wymaganych prawem,
3. projekt budowlany wstępny/ koncepcja/,
4. projekt budowlany docieplenia ścian zewnętrznych z wykonaniem struktury elewacji, wymianę części stolarki okiennej, opaska z kostki betonowej wokół budynku i zmiana nawierzchni schodów zewnętrznych
5. kosztorys inwestorski – 1 egz. drukowany
6. kosztorys inwestorski z zapisem elektronicznym na płycie CD – 1 egz.
7. przedmiar robót do celów przetargowych z zapisem elektronicznym na płycie CD – 1 egz. z możliwością edycyjną,
8. płyta CD z zapisem dokumentacji wykonawczej w formacie PDF,
9. specyfikacja technicznego wykonania i odbioru robót – 1 egz. drukowany,
10. specyfikacja technicznego wykonania i odbioru robót na płycie CD,
11. uzyskanie decyzji pozwolenia na budowę lub zgłoszenia

## **Cześć VIII - Projekt termomodernizacji budynku Urzędu Miejskiego w Suszu**

Przedmiotem zamówienia jest wykonanie dokumentacji technicznej **termomodernizacji budynku Urzędu Miejskiego w Suszu**

Zaprojektowanie docieplenia ścian zewnętrznych z wykonaniem struktury elewacji, wymianę stolarki drzwiowej zewnętrznej, rozbiórka przedsionka wejścia do budynku, zadaszenia z poliwęglanu nad wejściami do budynku i opaska z kostki betonowej wokół budynku

W zakres usługi wchodzi:

1. mapy do celów projektowych ,
2. uzyskanie wszelkich koniecznych uzgodnień wymaganych prawem,
3. projekt budowlany wstępny/ koncepcja/,
4. projekt budowlany docieplenia ścian zewnętrznych z wykonaniem struktury elewacji, wymianę stolarki drzwiowej zewnętrznej, rozbiórka przedsionka wejścia do budynku, zadaszenia z poliwęglanu nad wejściami do budynku i opaska z kostki betonowej wokół budynku
5. kosztorys inwestorski – 1 egz. drukowany
6. kosztorys inwestorski z zapisem elektronicznym na płycie CD – 1 egz.
7. przedmiar robót do celów przetargowych z zapisem elektronicznym na płycie CD – 1 egz.   
   z możliwością edycyjną,
8. płyta CD z zapisem dokumentacji wykonawczej w formacie PDF,
9. specyfikacja technicznego wykonania i odbioru robót – 1 egz. drukowany,
10. specyfikacja technicznego wykonania i odbioru robót na płycie CD,
11. uzyskanie decyzji pozwolenia na budowę lub zgłoszenia

## **Cześć IX - Projekt przebudowy drogi w m. Falknowo – budowa chodnika**

Przedmiotem zamówienia jest wykonanie dokumentacji technicznej **na przebudowę drogi w m. Falknowo – budowa chodnika**

Przedmiotem zamówienia jest wykonanie dokumentacji technicznej dla zadania inwestycyjnego obejmującego budowie ciągu pieszego wraz z zaprojektowanym odwodnieniem oraz dojściem do DW521. Przebudowa w miejscowości Falknowo na odcinku ok. 250,00 m.

W zakres usługi wchodzi:

1. projekt budowlany wstępny/ koncepcja/ do akceptacji przez zamawiającego
2. kompletna dokumentacja budowlana oraz na nośniku elektronicznym
3. Uzyskanie aktualnych podkładów geodezyjnych (map do celów projektowych) niezbędnych do opracowania projektu budowlanego.
4. Aktualne wypisy i wyrysy z mapy ewidencji gruntów w zakresie inwestycji.
5. specyfikacja technicznego wykonania i odbioru w wersji drukowanej i na nośniku
6. przedmiary i kosztorysy w wersji drukowanej i na nośniku elektronicznym w formacie edytowalnym i pdf.
7. stała organizacja ruchu w wersji drukowanej i na nośniku elektronicznym w formacie edytowalnym i pdf.
8. Wykonanie projektu stałej organizacji ruchu zatwierdzonego przez właściwy organ zarządzający ruchem – 3 egz.
9. uzyskanie decyzji pozwolenia wodnoprawnego lub zgłoszenia jeżeli jest wymagane;
10. uzyskanie decyzji pozwolenia na budowę lub zgłoszenia
11. uzyskanie wszelkich koniecznych uzgodnień wymaganych prawem, w tym uzgodnień konserwatora zabytków

## **Cześć X - Projekt przebudowy ul. Jaśminowej w Suszu**

Przedmiotem zamówienia jest wykonanie dokumentacji **technicznej przebudowy   
ul. Jaśminowej w Suszu.**

Przedmiotem zamówienia jest wykonanie dokumentacji technicznej obejmującej budowę ciągów pieszych, jezdni, kanalizacji deszczowej oraz rozbudowę istniejącego oświetlenia ulicznego. Inwestycję należy połączyć z ul. Koszarową oraz ul. Mickiewicza. Przebudowa jezdni na długości   
ok. 350 mb.

W zakres usługi wchodzi:

1. projekt budowlany wstępny/ koncepcja/ do akceptacji przez zamawiającego (sieć oświetleniowa, sieć kanalizacji deszczowej oraz drogowej)
2. kompletna dokumentacja budowlana oraz na nośniku elektronicznym
3. Uzyskanie aktualnych podkładów geodezyjnych (map do celów projektowych) niezbędnych do opracowania projektu budowlanego.
4. Aktualne wypisy i wyrysy z mapy ewidencji gruntów w zakresie inwestycji.
5. specyfikacja technicznego wykonania i odbioru w wersji drukowanej i na nośniku
6. przedmiary i kosztorysy w wersji drukowanej i na nośniku elektronicznym w formacie edytowalnym i pdf.
7. stała organizacja ruchu w wersji drukowanej i na nośniku elektronicznym w formacie edytowalnym i pdf.
8. Wykonanie projektu stałej organizacji ruchu zatwierdzonego przez właściwy organ zarządzający ruchem – 3 egz.
9. uzyskanie decyzji pozwolenia wodnoprawnego lub zgłoszenia jeżeli jest wymagane;
10. uzyskanie decyzji pozwolenia na budowę lub zgłoszenia

## **Cześć XI - Projekt przebudowy łącznika ul. Piastowskiej z ul. Wybickiego**

Przedmiotem zamówienia jest wykonanie dokumentacji technicznej przebudowę **łącznika ul. Piastowska z ul. Wybickiego**.

Przedmiotem zamówienia jest wykonanie dokumentacji technicznej dla zadania inwestycyjnego obejmującego budowę ciągów pieszych, jezdni, placów manewrowych, wykonanie kanalizacji deszczowej oraz oświetlenia ulicznego. Jezdnie należy połączyć drogą powiatową ul. Piastowska oraz z drogą gminną ul. Wybickiego. Przebudowa jezdni na długości ok. 150 mb.

W zakres usługi wchodzi:

1. projekt budowlany wstępny/ koncepcja/ do akceptacji przez zamawiającego
2. kompletna dokumentacja budowlana oraz na nośniku elektronicznym
3. Uzyskanie aktualnych podkładów geodezyjnych (map do celów projektowych) niezbędnych do opracowania projektu budowlanego.
4. Aktualne wypisy i wyrysy z mapy ewidencji gruntów w zakresie inwestycji.
5. specyfikacja technicznego wykonania i odbioru w wersji drukowanej i na nośniku
6. przedmiary i kosztorysy w wersji drukowanej i na nośniku elektronicznym w formacie edytowalnym i pdf.
7. stała organizacja ruchu w wersji drukowanej i na nośniku elektronicznym w formacie edytowalnym i pdf.
8. Wykonanie projektu stałej organizacji ruchu zatwierdzonego przez właściwy organ zarządzający ruchem – 3 egz.
9. uzyskanie decyzji pozwolenia wodnoprawnego lub zgłoszenia jeżeli jest wymagane;
10. uzyskanie decyzji pozwolenia na budowę lub zgłoszenia
11. uzyskanie wszelkich koniecznych uzgodnień wymaganych prawem,

## **Część XII - Projekt budowy ogrodu rodzinnego w miejscowości Bałoszyce**

Przedmiotem zamówienia jest wykonanie dokumentacji technicznej na budowę **ogrodu rodzinnego w miejscowości Bałoszyce.**

Przedmiotem zamówienia jest wykonanie dokumentacji technicznej dla zadania inwestycyjnego obejmującego budowę ciągów pieszych, placów manewrowych, małej architektury, stref aktywności.

W zakres usługi wchodzi:

1. projekt budowlany wstępny/ koncepcja/ do akceptacji przez zamawiającego
2. kompletna dokumentacja budowlana oraz na nośniku elektronicznym
3. Uzyskanie aktualnych podkładów geodezyjnych (map do celów projektowych) niezbędnych do opracowania projektu budowlanego.
4. Aktualne wypisy i wyrysy z mapy ewidencji gruntów w zakresie inwestycji.
5. specyfikacja technicznego wykonania i odbioru w wersji drukowanej i na nośniku
6. przedmiary i kosztorysy w wersji drukowanej i na nośniku elektronicznym w formacie edytowalnym i pdf.
7. uzyskanie decyzji pozwolenia na budowę lub zgłoszenia
8. uzyskanie wszelkich koniecznych uzgodnień wymaganych prawem,

## **Cześć XIII - Projekt budowy ogrodu rodzinnego w miejscowości Lubnowy**

Przedmiotem zamówienia jest wykonanie dokumentacji technicznej na budowę **ogrodu rodzinnego w miejscowości Lubnowy.**

Przedmiotem zamówienia jest wykonanie dokumentacji technicznej dla zadania inwestycyjnego obejmującego budowę ciągów pieszych, placów manewrowych, małej architektury, stref aktywności.

W zakres usługi wchodzi:

1. projekt budowlany wstępny/ koncepcja/ do akceptacji przez zamawiającego
2. kompletna dokumentacja budowlana oraz na nośniku elektronicznym
3. Uzyskanie aktualnych podkładów geodezyjnych (map do celów projektowych) niezbędnych do opracowania projektu budowlanego.
4. Aktualne wypisy i wyrysy z mapy ewidencji gruntów w zakresie inwestycji.
5. specyfikacja technicznego wykonania i odbioru w wersji drukowanej i na nośniku
6. przedmiary i kosztorysy w wersji drukowanej i na nośniku elektronicznym w formacie edytowalnym i pdf.
7. uzyskanie decyzji pozwolenia wodnoprawnego lub zgłoszenia jeżeli jest wymagane;
8. uzyskanie decyzji pozwolenia na budowę lub zgłoszenia
9. uzyskanie wszelkich koniecznych uzgodnień wymaganych prawem,

## **Cześć XIV - Projekt przebudowy drogi w m. Kamieniec w kierunku osady Piaski**

Przedmiotem zamówienia jest wykonanie dokumentacji technicznej przebudowę **drogi w m. Kamieniec w kierunku osady Piaski**

Przedmiotem zamówienia jest wykonanie dokumentacji technicznej dla zadania inwestycyjnego obejmującego budowę ciągów pieszych i jezdni. Jezdnie należy połączyć drogą Wojewódzką nr 515. Przebudowa drogi na długości ok. 500 mb.

W zakres usługi wchodzi:

1. projekt budowlany wstępny/ koncepcja/ do akceptacji przez zamawiającego
2. kompletna dokumentacja budowlana oraz na nośniku elektronicznym
3. Uzyskanie aktualnych podkładów geodezyjnych (map do celów projektowych) niezbędnych do opracowania projektu budowlanego.
4. Aktualne wypisy i wyrysy z mapy ewidencji gruntów w zakresie inwestycji.
5. specyfikacja technicznego wykonania i odbioru w wersji drukowanej i na nośniku
6. przedmiary i kosztorysy w wersji drukowanej i na nośniku elektronicznym w formacie edytowalnym i pdf.
7. stała organizacja ruchu w wersji drukowanej i na nośniku elektronicznym w formacie edytowalnym i pdf.
8. Wykonanie projektu stałej organizacji ruchu zatwierdzonego przez właściwy organ zarządzający ruchem – 3 egz.
9. uzyskanie decyzji pozwolenia wodnoprawnego lub zgłoszenia jeżeli jest wymagane;
10. uzyskanie decyzji pozwolenia na budowę lub zgłoszenia
11. uzyskanie wszelkich koniecznych uzgodnień wymaganych prawem, w tym uzgodnień konserwatora zabytków

## **Część XV - Projekt budowy obwodnicy Adamowo – Emilianowo droga gminna nr 143008N**

Przedmiotem zamówienia jest wykonanie dokumentacji **technicznej budowy obwodnicy Adamowo – Emilianowo droga gminna nr 143008N .**

Przedmiotem zamówienia obejmuje dokumentacji technicznej w tym budowę ciągów pieszych, jezdni. Przebudowana drogą gminna nr 143008N będzie łączyć drogę wojewódzką nr 521 z drogą powiatową nr 1289N. Przebudowa jezdni na długości ok. 2,2 km.

W zakres usługi wchodzi:

1. projekt budowlany wstępny/ koncepcja/ do akceptacji przez zamawiającego
2. kompletna dokumentacja budowlana oraz na nośniku elektronicznym
3. Uzyskanie aktualnych podkładów geodezyjnych (map do celów projektowych wraz z podziałem n nieruchomości przewidzianych do przejęcia pod pas drogowy) niezbędnych do opracowania projektu budowlanego.
4. Kompletu dokumentacji podziałowych;
5. Aktualne wypisy i wyrysy z mapy ewidencji gruntów w zakresie inwestycji.
6. specyfikacja technicznego wykonania i odbioru w wersji drukowanej i na nośniku
7. przedmiary i kosztorysy w wersji drukowanej i na nośniku elektronicznym w formacie edytowalnym i pdf.
8. stała organizacja ruchu w wersji drukowanej i na nośniku elektronicznym w formacie edytowalnym i pdf.
9. Wykonanie projektu stałej organizacji ruchu zatwierdzonego przez właściwy organ zarządzający ruchem – 3 egz.
10. uzyskanie decyzji pozwolenia wodnoprawnego lub zgłoszenia jeżeli jest wymagane;
11. uzyskanie decyzji pozwolenia na budowę lub zgłoszenia
12. uzyskanie wszelkich koniecznych uzgodnień wymaganych prawem, umożliwiających uzyskanie decyzji ZRID

## **Cześć XVI - Projekt rozbudowy SUW w Suszu**

Przedmiotem zamówienia jest wykonanie  **projektu technicznego „rozbudowy S.U.W. w Suszu”** Przedmiotem zamówienia obejmuje wykonanie dokumentacji technicznej w tym rozbudowę budynku S.U.W., dostawienie zbiorników wody uzdatnionej, przebudowę ciągów technologicznych, wymianę pomp w studniach głębinowych, budowę studni głębinowej z osprzętem..

W zakres usługi wchodzi:

1. projekt budowlany wstępny/ koncepcja/ do akceptacji przez zamawiającego
2. kompletna dokumentacja budowlana oraz na nośniku elektronicznym
3. Uzyskanie aktualnych podkładów geodezyjnych (map do celów projektowych wraz z podziałem n nieruchomości przewidzianych do przejęcia pod pas drogowy) niezbędnych do opracowania projektu budowlanego.
4. Kompletu dokumentacji podziałowych;
5. Aktualne wypisy i wyrysy z mapy ewidencji gruntów w zakresie inwestycji.
6. specyfikacja technicznego wykonania i odbioru w wersji drukowanej i na nośniku
7. przedmiary i kosztorysy w wersji drukowanej i na nośniku elektronicznym w formacie edytowalnym i pdf.
8. uzyskanie decyzji pozwolenia wodnoprawnego lub zgłoszenia jeżeli jest wymagane;
9. uzyskanie decyzji pozwolenia na budowę lub zgłoszenia

## **Cześć XVII - Projekt przebudowy / modernizacji kotłowni osiedlowej w Kamieńcu**

Przedmiotem zamówienia jest  **Wykonanie projektu „przebudowy / modernizacji kotłowni osiedlowej w Kamieńcu”.**

Przedmiotem zamówienia obejmuje wykonanie dokumentacji technicznej uwzględniającej wymianę kotła CO opalanego paliwem stałym (ekogroszek lub pelet),wymianę instalacji CO z osprzętem oraz zasilającej instalacji elektrycznej.

W zakres usługi wchodzi:

1. projekt budowlany wstępny/ koncepcja/ do akceptacji przez zamawiającego
2. kompletna dokumentacja budowlana oraz na nośniku elektronicznym
3. Uzyskanie aktualnych podkładów geodezyjnych (map do celów projektowych wraz z podziałem n nieruchomości przewidzianych do przejęcia pod pas drogowy) niezbędnych do opracowania projektu budowlanego.
4. Kompletu dokumentacji podziałowych;
5. Aktualne wypisy i wyrysy z mapy ewidencji gruntów w zakresie inwestycji.
6. specyfikacja technicznego wykonania i odbioru w wersji drukowanej i na nośniku
7. przedmiary i kosztorysy w wersji drukowanej i na nośniku elektronicznym w formacie edytowalnym i pdf.
8. uzyskanie decyzji pozwolenia na budowę lub zgłoszenia

## **Cześć XVIII - Projekt przebudowy / modernizacji kotłowni osiedlowej w Bałoszycach**

Przedmiotem zamówienia jest **wykonanie projektu „przebudowy / modernizacji kotłowni osiedlowej w Bałoszycach”.**

Przedmiot zamówienia obejmuje wykonanie dokumentacji technicznej uwzględniającej wymianę kotła CO opalanego paliwem stałym (ekogroszek lub pelet),wymianę instalacji CO z osprzętem oraz zasilającej instalacji elektrycznej. Budowa pomieszczeń niezbędnych do właściwego funkcjonowania kotłowni.

W zakres usługi wchodzi:

1. projekt budowlany wstępny/ koncepcja/ do akceptacji przez zamawiającego
2. kompletna dokumentacja budowlana oraz na nośniku elektronicznym
3. Uzyskanie aktualnych podkładów geodezyjnych (map do celów projektowych wraz z podziałem n nieruchomości przewidzianych do przejęcia pod pas drogowy) niezbędnych do opracowania projektu budowlanego.
4. Kompletu dokumentacji podziałowych;
5. Aktualne wypisy i wyrysy z mapy ewidencji gruntów w zakresie inwestycji.
6. specyfikacja technicznego wykonania i odbioru w wersji drukowanej i na nośniku
7. przedmiary i kosztorysy w wersji drukowanej i na nośniku elektronicznym w formacie edytowalnym i pdf.
8. uzyskanie decyzji pozwolenia na budowę lub zgłoszenia
9. W dokumentacji projektowej zabrania się opisywania materiałów i urządzeń za pomocą znaków towarowych, patentów lub pochodzenia, chyba, że jest to uzasadnione specyfiką przedmiotu zamówienia i Wykonawca nie może opisać przedmiotu zamówienia za pomocą dostatecznie dokładnych określeń, a wskazaniu takiemu towarzyszy sformułowanie „o parametrach wyższych lub równoważnych”. W takim przypadku Wykonawca zobowiązany jest sporządzić szczegółowy opis, w jaki sposób równoważność może być weryfikowana przez Zamawiającego.
10. Dokumentacja projektowa, jako opis przedmiotu zamówienia, powinna spełniać wszystkie wymogi ustawy Prawo Zamówień Publicznych.
11. Zaleca się, aby Wykonawca zapoznał się z lokalnymi warunkami realizacji przedmiotu zamówienia oraz zdobył wszelkie informacje niezbędne do właściwego przygotowania oferty i prawidłowego wykonania dokumentacji projektowej objętej przedmiotem zamówienia. Wszelkie utrudnienia wynikające z warunków realizacji przedmiotu zamówienia należy uwzględnić w cenie podanej   
    w ofercie.
12. Wspólny Słownik Zamówień CPV:

71 24 20 00-6 – Przygotowanie przedsięwzięcia i projektu, oszacowanie kosztów

71 32 70 00-6 – Usługi projektowania konstrukcji nośnych

71 24 80 00-8 – Nadzór nad projektem i dokumentacją

1. **Każda część projektów jest odrębnym zadaniem i z wyłonionymi w postępowaniu przetargowym wykonawcami zostanie podpisana umowa na realizację przedmiotu zamówienia.**
2. Każdy Wykonawca może złożyć ofertę na dowolnie wybraną część lub całość zamówienia.
3. Jeżeli Wykonawca składa ofertę na więcej niż jedną część wówczas wypełnia formularze ofertowe na części, na które składa ofertę.
4. Zamawiający nie dopuszcza składania ofert wariantowych oraz w postaci katalogów elektronicznych.
5. Zamawiający nie przewiduje udzielania zamówień, o których mowa w art. 214 ust. 1 pkt 7 i 8.

# V. Wizja lokalna

1. Zamawiający zaleca Wykonawcom dokonanie wizji lokalnej w terenie przed przystąpieniem do przygotowania oferty, celem sprawdzenia warunków związanych z wykonaniem prac będących przedmiotem zamówienia oraz celem uzyskania wszelkich dodatkowych informacji koniecznych i przydatnych do oceny prac, gdyż wyklucza się możliwość roszczeń Wykonawcy z tytułu błędnego skalkulowania ceny lub pominięcia elementów niezbędnych do wykonania zamówienia. Koszty związane z przeprowadzeniem wizji w terenie ponosi Wykonawca.
2. W celu umówienia wizji lokalnej, należy kontaktować się z osobami wyznaczonymi do komunikowania się z Wykonawcami.

# VI. Podwykonawstwo

1. Wykonawca może powierzyć wykonanie części zamówienia podwykonawcy (podwykonawcom).
2. Zamawiający **nie zastrzega** obowiązku osobistego wykonania przez Wykonawcę kluczowych części zamówienia.
3. Zamawiający wymaga, aby w przypadku powierzenia części zamówienia podwykonawcom, Wykonawca wskazał w ofercie części zamówienia, których wykonanie zamierza powierzyć podwykonawcom oraz podał (o ile są mu wiadome na tym etapie) nazwy (firmy) tych podwykonawców.

# VII. Termin wykonania zamówienia

1. Termin realizacji zamówienia wynosi:

**3 miesiące od dnia podpisania umowy -** dla zadania inwestycyjnego nr 7,8

**4 miesiące od dnia podpisania umowy -** dla zadania inwestycyjnego nr 4,

**5 miesięcy od dnia podpisania umowy -** dla zadania inwestycyjnego nr 5,

**7 miesięcy od dnia podpisania umowy** - dla zadań inwestycyjnych nr 1, 2 , 3, 6, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 16, 17, 18

**8 miesiące od dnia podpisania umowy -** dla zadania inwestycyjnego nr 15

Za termin zakończenia przedmiotu umowy rozumie się złożenie w imieniu Zamawiającego kompletnego wniosku zgłoszenia robót wraz z uzyskaniem zaświadczenia o braku sprzeciwu wykonania robót, bądź uzyskaniu decyzji pozwolenia na budowę. Wykonawca realizując powyższy obowiązek wskaże Zamawiającemu osobę, która będzie występowała przed właściwym organem administracyjnym jako pełnomocnik Zamawiającego, za działania tego pełnomocnika odpowiedzialność ponosi Wykonawca.

1. Szczegółowe zagadnienia dotyczące terminu realizacji umowy uregulowane są we wzorze umowy dla poszczególnej części zawarte w **załączniku nr 4 do SWZ.**

# VIII. Warunki udziału w postępowaniu

1. O udzielenie zamówienia mogą ubiegać się Wykonawcy, którzy nie podlegają wykluczeniu   
   na zasadach określonych w Rozdziale IX SWZ, oraz spełniają określone przez Zamawiającego warunkiudziału w postępowaniu.
2. O udzielenie zamówienia mogą ubiegać się Wykonawcy, którzy spełniają warunki dotyczące:
3. **zdolności do występowania w obrocie gospodarczym:**

Zamawiający nie stawia warunku w powyższym zakresie.

1. **uprawnień do prowadzenia określonej działalności gospodarczej lub zawodowej, o ile wynika to z odrębnych przepisów:**

Zamawiający nie stawia warunku w powyższym zakresie.

1. **sytuacji ekonomicznej lub finansowej:**

Zamawiający nie stawia warunku w powyższym zakresie.

1. **zdolności technicznej lub zawodowej:**

Wykonawca spełni warunek, jeżeli wykaże, że:

4.1.1) **Dla części I – IV i VI-VIII** - w okresie ostatnich 3 lat przed upływem terminu składania ofert, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy - w tym okresie, wykonał należycie co najmniej **2 projekty budowlane** odpowiadające swoim rodzajem usługom stanowiącym przedmiot zamówienia.

**Przez „zadanie odpowiadające swoim rodzajem usługom stanowiącym przedmiot zamówienia“ należy rozumieć wykonanie projektów budowy, rozbudowy, przebudowy obiektów użyteczności publicznej.**

4.1.2) **Dla części V** - w okresie ostatnich 3 lat przed upływem terminu składania ofert, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy - w tym okresie, wykonał należycie co najmniej **2 projekty budowlane** odpowiadające swoim rodzajem usługom stanowiącym przedmiot zamówienia.

**Przez „zadanie odpowiadające swoim rodzajem usługom stanowiącym przedmiot zamówienia“ należy rozumieć wykonanie projektów budowy, rozbudowy, przebudowy mostów, pomostów.**

4.1.3) **Dla części IX-XI i XIV-XV**  - w okresie ostatnich 3 lat przed upływem terminu składania ofert, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy - w tym okresie, wykonał należycie co najmniej **2 projekty budowlane** odpowiadające swoim rodzajem usługom stanowiącym przedmiot zamówienia.

**Przez „zadanie odpowiadające swoim rodzajem usługom stanowiącym przedmiot zamówienia“ należy rozumieć wykonanie projektów budowy, rozbudowy, przebudowy dróg.**

4.1.4) **Dla części XVI**  - w okresie ostatnich 3 lat przed upływem terminu składania ofert, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy - w tym okresie, wykonał należycie co najmniej **2 projekty budowlane** odpowiadające swoim rodzajem usługom stanowiącym przedmiot zamówienia.

**Przez „zadanie odpowiadające swoim rodzajem usługom stanowiącym przedmiot zamówienia“ należy rozumieć wykonanie projektów budowy, rozbudowy, przebudowy Stacji Uzdatniania Wody.**

4.1.5) **Dla części XVII i XVIII**  - w okresie ostatnich 3 lat przed upływem terminu składania ofert, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy - w tym okresie, wykonał należycie co najmniej   
**1 projekt budowlany** odpowiadające swoim rodzajem usługom stanowiącym przedmiot zamówienia.

**Przez „zadanie odpowiadające swoim rodzajem usługom stanowiącym przedmiot zamówienia“ należy rozumieć wykonanie projektów budowy, rozbudowy, przebudowy kotłowni, budowy lub rozbudowy ciągów ciepłowniczych.**

4.2.1) **Dla części I, II i VI –** będzie dysponował w okresie realizacji zamówienia osobami o odpowiednich kwalifikacjach zawodowych niezbędnych do wykonania zamówienia:

a) **Koordynator projektu** **(projektant) – osoba posiadająca** uprawnienia do wykonywania samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie do projektowania bez ograniczeń **w specjalności konstrukcyjno- budowlanej** lub inne uprawnienia umożliwiające wykonywanie tych samych czynności, do wykonywania których w aktualnym stanie prawnym uprawniają uprawnienia budowlane w/w specjalności umożliwiające zrealizowanie przedmiotowego zamówienia,

b) **Osoba posiadająca** uprawnienia do wykonywania samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie do projektowania bez ograniczeń **w specjalności instalacji i urządzeń elektrycznych i elektroenergetycznych** lub inne uprawnienia umożliwiające wykonywanie tych samych czynności, do wykonywania, których w aktualnym stanie prawnym uprawniają uprawnienia budowlane w/w specjalności umożliwiające zrealizowanie przedmiotowego zamówienia.

c) **Osoba posiadająca** uprawnienia do wykonywania samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie do projektowania bez ograniczeń **w specjalności sanitarnej** lub inne uprawnienia umożliwiające wykonywanie tych samych czynności, do wykonywania, których w aktualnym stanie prawnym uprawniają uprawnienia budowlane w/w specjalności umożliwiające zrealizowanie przedmiotowego zamówienia.

4.2.2) **Dla części III, IV, V, VII, VIII, XII, XIII –** będzie dysponował w okresie realizacji zamówienia osobami o odpowiednich kwalifikacjach zawodowych niezbędnych do wykonania zamówienia:

a) **Koordynator projektu** **(projektant) – osoba posiadająca** uprawnienia do wykonywania samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie do projektowania bez ograniczeń **w specjalności konstrukcyjno-budowlanej** lub inne uprawnienia umożliwiające wykonywanie tych samych czynności, do wykonywania których w aktualnym stanie prawnym uprawniają uprawnienia budowlane w/w specjalności umożliwiające zrealizowanie przedmiotowego zamówienia.

4.2.3) **Dla części IX i XVI –** będzie dysponował w okresie realizacji zamówienia osobami o odpowiednich kwalifikacjach zawodowych niezbędnych do wykonania zamówienia:

a) **Koordynator projektu** **(projektant) – osoba posiadająca** uprawnienia do wykonywania samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie do projektowania bez ograniczeń **w specjalności drogowej** lub inne uprawnienia umożliwiające wykonywanie tych samych czynności, do wykonywania których w aktualnym stanie prawnym uprawniają uprawnienia budowlane w/w specjalności umożliwiające zrealizowanie przedmiotowego zamówienia

4.2.4) **Dla części X, XI i XV –** będzie dysponował w okresie realizacji zamówienia osobami o odpowiednich kwalifikacjach zawodowych niezbędnych do wykonania zamówienia:

a) **Koordynator projektu** **(projektant) – osoba posiadająca** uprawnienia do wykonywania samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie do projektowania bez ograniczeń **w specjalności drogowej** lub inne uprawnienia umożliwiające wykonywanie tych samych czynności, do wykonywania których w aktualnym stanie prawnym uprawniają uprawnienia budowlane w/w specjalności umożliwiające zrealizowanie przedmiotowego zamówienia,

b) **Osoba posiadająca** uprawnienia do wykonywania samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie do projektowania bez ograniczeń **w specjalności instalacji i urządzeń elektrycznych i elektroenergetycznych** lub inne uprawnienia umożliwiające wykonywanie tych samych czynności, do wykonywania, których w aktualnym stanie prawnym uprawniają uprawnienia budowlane w/w specjalności umożliwiające zrealizowanie przedmiotowego zamówienia.

c) **Osoba posiadająca** uprawnienia do wykonywania samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie do projektowania bez ograniczeń **w specjalności sanitarnej** lub inne uprawnienia umożliwiające wykonywanie tych samych czynności, do wykonywania, których w aktualnym stanie prawnym uprawniają uprawnienia budowlane w/w specjalności umożliwiające zrealizowanie przedmiotowego zamówienia.

4.2.5) **Dla części XVI –** będzie dysponował w okresie realizacji zamówienia osobami o odpowiednich kwalifikacjach zawodowych niezbędnych do wykonania zamówienia:

a) **Koordynator projektu** **(projektant) – osoba posiadająca** uprawnienia do wykonywania samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie do projektowania bez ograniczeń **w specjalności konstrukcyjno- budowlanej** lub inne uprawnienia umożliwiające wykonywanie tych samych czynności, do wykonywania których w aktualnym stanie prawnym uprawniają uprawnienia budowlane w/w specjalności umożliwiające zrealizowanie przedmiotowego zamówienia,

b) **Osoba posiadająca** uprawnienia do wykonywania samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie do projektowania bez ograniczeń **w specjalności sanitarnej** lub inne uprawnienia umożliwiające wykonywanie tych samych czynności, do wykonywania, których w aktualnym stanie prawnym uprawniają uprawnienia budowlane w/w specjalności umożliwiające zrealizowanie przedmiotowego zamówienia.

c) **Osoba posiadająca** uprawnienia do wykonywania samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie do projektowania bez ograniczeń **w specjalności elektrycznej** lub inne uprawnienia umożliwiające wykonywanie tych samych czynności, do wykonywania, których w aktualnym stanie prawnym uprawniają uprawnienia budowlane w/w specjalności umożliwiające zrealizowanie przedmiotowego zamówienia.

4.2.6) **Dla części XVII i XVIII –** będzie dysponował w okresie realizacji zamówienia osobami o odpowiednich kwalifikacjach zawodowych niezbędnych do wykonania zamówienia:

a) **Koordynator projektu** **(projektant) – osoba posiadająca** uprawnienia do wykonywania samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie do projektowania bez ograniczeń **w specjalności konstrukcyjno- budowlanej** lub inne uprawnienia umożliwiające wykonywanie tych samych czynności, do wykonywania których w aktualnym stanie prawnym uprawniają uprawnienia budowlane w/w specjalności umożliwiające zrealizowanie przedmiotowego zamówienia,

b) **Osoba posiadająca** uprawnienia do wykonywania samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie do projektowania bez ograniczeń **w specjalności sanitarnej** lub inne uprawnienia umożliwiające wykonywanie tych samych czynności, do wykonywania, których w aktualnym stanie prawnym uprawniają uprawnienia budowlane w/w specjalności umożliwiające zrealizowanie przedmiotowego zamówienia.

c) **Osoba posiadająca** uprawnienia do wykonywania samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie do projektowania bez ograniczeń **w specjalności elektrycznej** lub inne uprawnienia umożliwiające wykonywanie tych samych czynności, do wykonywania, których w aktualnym stanie prawnym uprawniają uprawnienia budowlane w/w specjalności umożliwiające zrealizowanie przedmiotowego zamówienia.

d) **Osoba posiadająca** uprawnienia do wykonywania samodzielnych funkcji technicznych w budownictwie do projektowania bez ograniczeń **w specjalności ciepłowniczej**, ciepłowniczej, elektrycznej lub inne uprawnienia umożliwiające wykonywanie tych samych czynności, do wykonywania, których w aktualnym stanie prawnym uprawniają uprawnienia budowlane w/w specjalności umożliwiające zrealizowanie przedmiotowego zamówienia.

1. Zamawiający, w stosunku do Wykonawców wspólnie ubiegających si e o udzielenie zamówienia, w odniesieniu do warunku dotyczącego zdolności technicznej lub zawodowej – dopuszcza łącznie spełnianie warunków przez Wykonawcę.
2. Zamawiający może na każdym etapie postępowania, uznać, że Wykonawca nie posiada wymaganych zdolności, jeżeli posiadanie przez Wykonawcę sprzecznych interesów,   
   w szczególności zaangażowanie zasobów technicznych lub zawodowych Wykonawcy w inne przedsięwzięcia gospodarcze Wykonawcy może mieć negatywny wpływ na realizację zamówienia.

# IX. Podstawy wykluczenia

1. Z postępowania o udzielenie zamówienia wyklucza się Wykonawców, w stosunku do których zachodzi którakolwiek z okoliczności wskazanych:

* w art. 108 ust. 1 pzp

1. Wykluczenie Wykonawcy następuje zgodnie z art. 111 pzp.

# X. Oświadczenia i dokumenty, jakie zobowiązani są dostarczyć wykonawcy w celu potwierdzenia spełnienia warunków udziału w postępowaniu oraz wykazania braku podstaw wykluczenia (podmiotowe środki dowodowe)

1. **Do oferty** **Wykonawca** zobowiązany jest dołączyć aktualne na dzień składania ofert oświadczenie   
   o spełnianiu warunków udziału w postępowaniu oraz o braku podstaw do wykluczenia   
   z postępowania (art. 125 ust. 1 pzp) – zgodnie z **załącznikiem nr 2 do SWZ.**
2. Informacje zawarte w oświadczeniu, o którym mowa w pkt 1 stanowią wstępne potwierdzenie,  
   że Wykonawca nie podlega wykluczeniu oraz spełnia warunki udziału w postępowaniu.
3. **Zamawiający wzywa** wykonawcę, którego oferta została najwyżej oceniona, do złożenia   
   w wyznaczonym terminie, **nie krótszym niż 5 dni** od dnia wezwania, podmiotowych środków dowodowych, jeżeli wymagał ich złożenia w ogłoszeniu o zamówieniu lub dokumentach zamówienia, aktualnych na dzień złożenia podmiotowych środków dowodowych.
4. Podmiotowe środki dowodowe wymagane od wykonawcy obejmują:
   * 1. Oświadczenie wykonawcy, w zakresie art. 108 ust. 1 pkt 5 ustawy, o braku przynależności   
        do tej samej grupy kapitałowej, w rozumieniu ustawy z dnia 16 lutego 2007 r. o ochronie konkurencji i konsumentów (Dz. U. z 2019 r. poz. 369), z innym wykonawcą, który złożył odrębną ofertę, ofertę częściową lub wniosek o dopuszczenie do udziału w postępowaniu, albo oświadczenia o przynależności do tej samej grupy kapitałowej wraz z dokumentami lub informacjami potwierdzającymi przygotowanie oferty, oferty częściowej lub wniosku o dopuszczenie do udziału w postępowaniu niezależnie od innego wykonawcy należącego do tej samej grupy kapitałowej – **załącznik nr 3 do SWZ**;
     2. Wykaz usług wykonanych, a w przypadku świadczeń powtarzających się lub ciągłych również wykonywanych, w okresie ostatnich 3 lat, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy – w tym okresie, wraz z podaniem ich wartości, przedmiotu, dat wykonania i podmiotów,   
        na rzecz których dostawy lub usługi zostały wykonane, oraz załączeniem dowodów określających czy te dostawy lub usługi zostały wykonane lub są wykonywane należycie, przy czym dowodami, o których mowa, są referencje bądź inne dokumenty sporządzone przez podmiot, na rzecz którego dostawy lub usługi były wykonywane, a w przypadku świadczeń powtarzających się lub ciągłych są wykonywane, a jeżeli z uzasadnionej przyczyny o obiektywnym charakterze wykonawca nie jest w stanie uzyskać tych dokumentów – oświadczenie wykonawcy; w przypadku świadczeń powtarzających się lub ciągłych nadal wykonywanych referencje bądź inne dokumenty potwierdzające ich należyte wykonywanie powinny być wydane w okresie ostatnich 3 miesięcy - **załącznik nr 5 do SWZ;**
     3. wykaz osób, skierowanych przez wykonawcę do realizacji zamówienia publicznego,   
        w szczególności odpowiedzialnych za świadczenie usług, kontrolę jakości lub kierowanie robotami budowlanymi, wraz z informacjami na temat ich kwalifikacji zawodowych, uprawnień, doświadczenia i wykształcenia niezbędnych do wykonania zamówienia publicznego, a także zakresu wykonywanych przez nie czynności oraz informacją o podstawie do dysponowania tymi osobami - **załącznik nr 5A do SWZ;**
     4. Oświadczenie, że osoby, które będą uczestniczyć w wykonywaniu zamówienia, posiadają wymagane uprawnienia, jeżeli ustawy nakładają obowiązek posiadania takich uprawnień – **załącznik nr 5B do SWZ**
5. Zamawiający nie wzywa do złożenia podmiotowych środków dowodowych, jeżeli:
6. może je uzyskać za pomocą bezpłatnych i ogólnodostępnych baz danych, w szczególności rejestrów publicznych w rozumieniu ustawy z dnia 17 lutego 2005 r. o informatyzacji działalności podmiotów realizujących zadania publiczne, o ile wykonawca wskazał w oświadczeniu, o którym mowa w art. 125 ust. 1 pzp dane umożliwiające dostęp do tych środków;
7. podmiotowym środkiem dowodowym jest oświadczenie, którego treść odpowiada zakresowi oświadczenia, o którym mowa w art. 125 ust. 1.

2) Wykonawca nie jest zobowiązany do złożenia podmiotowych środków dowodowych, które zamawiający posiada, jeżeli wykonawca wskaże te środki oraz potwierdzi ich prawidłowość   
i aktualność.

1. W zakresie nieuregulowanym ustawą pzp lub niniejszą SWZ do oświadczeń i dokumentów składanych przez Wykonawcę w postępowaniu zastosowanie mają w szczególności przepisy rozporządzenia Ministra Rozwoju Pracy i Technologii z dnia 23 grudnia 2020 r. w sprawie podmiotowych środków dowodowych oraz innych dokumentów lub oświadczeń, jakich może żądać zamawiający od wykonawcy oraz rozporządzenia Prezesa Rady Ministrów z dnia   
   23 grudnia 2020 r. w sprawie sposobu sporządzania i przekazywania informacji oraz wymagań technicznych dla dokumentów elektronicznych oraz środków komunikacji elektronicznej   
   w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego lub konkursie.

# XI. Poleganie na zasobach innych podmiotów

* + - 1. Wykonawca może w celu potwierdzenia spełniania warunków udziału w postępowaniu   
         polegać na zdolnościach technicznych lub zawodowych lub sytuacji finansowej lub ekonomicznej podmiotów udostępniających zasoby, niezależnie od charakteru prawnego łączących go z nimi stosunków prawnych.
      2. W odniesieniu do warunków dotyczących wykształcenia, kwalifikacji zawodowych lub doświadczenia wykonawcy mogą polegać na zdolnościach podmiotów udostępniających zasoby, jeśli podmioty te wykonają świadczenie do realizacji którego te zdolności są wymagane.
      3. **Wykonawca, który polega na zdolnościach** lub sytuacji podmiotów udostępniających zasoby, **składa, wraz z ofertą**, zobowiązanie podmiotu udostępniającego zasoby do oddania   
         mu do dyspozycji niezbędnych zasobów na potrzeby realizacji danego zamówienia lub inny podmiotowy środek dowodowy potwierdzający, że wykonawca realizując zamówienie, będzie dysponował niezbędnymi zasobami tych podmiotów. Wzór oświadczenia stanowi **załącznik nr 6 do SWZ.**
      4. Zamawiający ocenia, czy udostępniane wykonawcy przez podmioty udostępniające zasoby zdolności techniczne lub zawodowe lub ich sytuacja finansowa lub ekonomiczna, pozwalają na wykazanie przez wykonawcę spełniania warunków udziału w postępowaniu, a także bada, czy nie zachodzą wobec tego podmiotu podstawy wykluczenia, które zostały przewidziane względem wykonawcy.
      5. Jeżeli zdolności techniczne lub zawodowe podmiotu udostępniającego zasoby nie potwierdzają spełniania przez wykonawcę warunków udziału w postępowaniu lub zachodzą wobec tego podmiotu podstawy wykluczenia, zamawiający żąda, aby wykonawca w terminie określonym przez zamawiającego zastąpił ten podmiot innym podmiotem lub podmiotami albo wykazał,   
         że samodzielnie spełnia warunki udziału w postępowaniu.
      6. **UWAGA:** Wykonawca nie może, po upływie terminu składania ofert, powoływać się na zdolności lub sytuację podmiotów udostępniających zasoby, jeżeli na etapie składania ofert nie polegał   
         on w danym zakresie na zdolnościach lub sytuacji podmiotów udostępniających zasoby.
      7. **Wykonawca, w przypadku polegania** na zdolnościach lub sytuacji podmiotów udostępniających zasoby, **przedstawia**, wraz z oświadczeniem, o którym mowa w Rozdziale X ust. 1 SWZ, także **oświadczenie podmiotu udostępniającego** zasoby, potwierdzające brak podstaw wykluczenia tego podmiotu oraz odpowiednio spełnianie warunków udziału w postępowaniu, w zakresie,   
         w jakim wykonawca powołuje się na jego zasoby, zgodnie z katalogiem dokumentów określonych w Rozdziale X SWZ.

# XII. Informacja dla wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia ( spółki cywilne / konsorcja)

1. Wykonawcy mogą wspólnie ubiegać się o udzielenie zamówienia. W takim przypadku Wykonawcy ustanawiają pełnomocnika do reprezentowania ich w postępowaniu albo do reprezentowania i zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego. Pełnomocnictwowinno być załączone do oferty.
2. W przypadku Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia, oświadczenia,   
   o których mowa w Rozdziale X ust. 1 SWZ, składa każdy z wykonawców. Oświadczenia   
   te potwierdzają brak podstaw wykluczenia oraz spełnianie warunków udziału w zakresie, w jakim każdy z wykonawców wykazuje spełnianie warunków udziału w postępowaniu.
3. Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia dołączają do oferty oświadczenie, z którego wynika, które ~~roboty budowlane/dostawy~~/usługi wykonają poszczególni wykonawcy.
4. Oświadczenia i dokumenty potwierdzające brak podstaw do wykluczenia z postępowania składa każdy z Wykonawców wspólnie ubiegających się o zamówienie.

# XIII. Sposób komunikacji oraz wyjaśnienia treści swz

* 1. Komunikacja w postępowaniu o udzielenie zamówienia, w tym składanie ofert, wniosków   
     o dopuszczenie do udziału w postępowaniu lub konkursie, wymiana informacji oraz przekazywanie dokumentów lub oświadczeń między zamawiającym a wykonawcą, z uwzględnieniem wyjątków określonych w ustawie pzp., **odbywa się przy użyciu środków komunikacji elektronicznej.** Przez środki komunikacji elektronicznej rozumie się środki komunikacji elektronicznej zdefiniowane w ustawie z dnia 18 lipca 2002 r. o świadczeniu usług drogą elektroniczną (Dz. U. z 2020 r. poz. 344).
  2. Ofertę, oświadczenia, o których mowa w art. 125 ust. 1 pzp., podmiotowe środki dowodowe, pełnomocnictwa, zobowiązanie podmiotu udostępniającego zasoby **sporządza się w postaci elektronicznej**, w ogólnie dostępnych formatach danych, w szczególności w formatach .txt, .rtf, .pdf, .doc, .docx, .odt. **Ofertę, a także oświadczenie** o jakim mowa w Rozdziale X ust. 1 SWZ **składa się, pod rygorem nieważności, w formie elektronicznej lub w postaci elektronicznej opatrzonej podpisem zaufanym lub podpisem osobistym**.
  3. Zawiadomienia, oświadczenia, wnioski lub informacje Wykonawcy przekazują elektronicznie   
     za pomocą platformazakupowa.pl (dalej jako „Platforma”), dostępną pod adresem: <https://platformazakupowa.pl/pn/susz> i formularza **„Wyślij wiadomość do zamawiającego”** dostępnego na stronie dotyczącej danego postępowania **(nie dotyczy składania ofert).**
  4. W sytuacjach awaryjnych np. w przypadku niedziałania Platformy, Zamawiający dopuszcza komunikację za pomocą poczty elektronicznej na adres: susz@susz.pl (nie dotyczy składania ofert).
  5. **Korzystanie z platformy zakupowej przez Wykonawcę jest bezpłatne.**
  6. Wykonawca przystępując do niniejszego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego:

1. akceptuje warunki korzystania z Platformy, określone w Regulaminie zamieszczonym na stronie internetowej pod linkiem w zakładce „Regulamin" oraz uznaje go za wiążący.
2. zapoznał i stosuje się do Instrukcji składania ofert dostępnej pod adresem: <https://drive.google.com/file/d/1Kd1DttbBeiNWt4q4slS4t76lZVKPbkyD/view>
   1. Zamawiający, zgodnie z § 11 ust. 3 Rozporządzenia Prezesa Rady Ministrów z dnia 31 grudnia 2020 r. w sprawie sposobu sporządzania i przekazywania informacji oraz wymagań technicznych dla dokumentów elektronicznych oraz środków komunikacji elektronicznej   
      w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego lub konkursie (Dz. U. z 2020 r. poz. 2452), określa niezbędne wymagania sprzętowo-aplikacyjne umożliwiające pracę na Platformie, tj.:
3. stały dostęp do sieci Internet,
4. komputer klasy PC lub MAC,
5. zainstalowana dowolna przeglądarka internetowa, np. Google Chrome, FireFox lub Internet Explorer,
6. włączona obsługa JavaScript,
7. zainstalowany program Adobe Acrobat Reader, lub inny obsługujący format plików .pdf,
8. Platforma działa według standardu przyjętego w komunikacji sieciowej - kodowanie UTF8,
9. oznaczenie czasu odbioru danych przez platformę zakupową stanowi datę oraz dokładny czas (hh:mm:ss) generowany wg. czasu lokalnego serwera synchronizowanego   
   z zegarem Głównego Urzędu Miar.
   1. Zamawiający zamieści na stronie internetowej <https://platformazakupowa.pl/pn/susz> dokumenty określone w przepisach ustawy Pzp.
   2. W korespondencji kierowanej do Zamawiającego Wykonawcy powinni posługiwać się numerem przedmiotowego postępowania.
   3. Wykonawca może zwrócić się do zamawiającego z wnioskiem o wyjaśnienie treści SWZ   
      za pośrednictwem Platformy i formularza **„Wyślij wiadomość do zamawiającego”** dostępnego na stronie dotyczącej danego postępowania.
   4. Zamawiający jest obowiązany udzielić wyjaśnień niezwłocznie, jednak nie później niż na 2 dni przed upływem terminu składania ofert, pod warunkiem że wniosek o wyjaśnienie treści SWZ wpłynął do zamawiającego nie później niż na 4 dni przed upływem terminu składania ofert.
   5. Jeżeli zamawiający nie udzieli wyjaśnień w terminie, o którym mowa w ust. 11, przedłuża termin składania ofert o czas niezbędny do zapoznania się wszystkich zainteresowanych wykonawców z wyjaśnieniami niezbędnymi do należytego przygotowania i złożenia ofert. W przypadku gdy wniosek o wyjaśnienie treści SWZ nie wpłynął w terminie, o którym mowa w ust. 11, zamawiający nie ma obowiązku udzielania wyjaśnień SWZ oraz obowiązku przedłużenia terminu składania ofert.
   6. Przedłużenie terminu składania ofert, o których mowa w ust. 12, nie wpływa na bieg terminu składania wniosku o wyjaśnienie treści SWZ
   7. W przypadku rozbieżności pomiędzy treścią niniejszej SWZ a treścią udzielonych odpowiedzi jako obowiązującą należy przyjąć treść pisma zawierającego późniejsze oświadczenie Zamawiającego.
   8. Zamawiający będzie przekazywał Wykonawcom informacje w formie elektronicznej   
      za pośrednictwem Platformy. Informacje dotyczące odpowiedzi na pytania, zmiany specyfikacji, zmiany terminu składania i otwarcia ofert Zamawiający będzie zamieszczał na platformie   
      w sekcji **„Komunikaty”**. Korespondencja, której zgodnie z obowiązującymi przepisami adresatem jest konkretny Wykonawca, będzie przekazywana w formie elektronicznej   
      za pośrednictwem Platformy do konkretnego Wykonawcy.
   9. Wykonawca jako podmiot profesjonalny ma obowiązek sprawdzania komunikatów i wiadomości bezpośrednio na Platformie przesłanych przez Zamawiającego, gdyż system powiadomień może ulec awarii lub powiadomienie może trafić do folderu SPAM.
   10. Zamawiający nie ponosi odpowiedzialności za złożenie oferty w sposób niezgodny z Instrukcją korzystania z Platformy, w szczególności za sytuację, gdy zamawiający zapozna się z treścią oferty przed upływem terminu składania ofert (np. złożenie oferty w zakładce **„Wyślij wiadomość do zamawiającego”**).
   11. Zamawiający informuje, że instrukcje korzystania z Platformy dotyczące w szczególności logowania, składania wniosków o wyjaśnienie treści SWZ, składania ofert oraz innych czynności podejmowanych w niniejszym postępowaniu przy użyciu platformazakupowa.pl znajdują się   
       w zakładce „Instrukcje dla Wykonawców" na stronie internetowej pod adresem: https://platformazakupowa.pl/strona/45- instrukcje
   12. Osobą uprawnioną do porozumiewania się z Wykonawcami jest:
10. w zakresie proceduralnym: Ewa Karwowska, tel. 55 278 60 15 wew. 56;
11. w zakresie merytorycznym:

* Zdzisław Tur (część I – VIII) - tel. 55 278 60 15 wew.29.,
* Tomasz Pacan (część IX – XV) - tel. 55 278 60 15 wew.29.,
* Krzysztof Kander (część XVI – XVIII) - tel. 55 278 60 15 wew. 52

# XIV. Opis sposobu przygotowania ofert oraz wymagania formalne dotyczące skałdanych oświadczeń i dokumentów

1. Wykonawca może złożyć tylko jedną ofertę dla każdej część oddzielnie.
2. Treść oferty musi odpowiadać treści SWZ.
3. Ofertę składa się na Formularzu Ofertowym – zgodnie z **Załącznikiem nr 1 do SWZ**. Wraz   
   z ofertą Wykonawca jest zobowiązany złożyć:
4. oświadczenia, o których mowa w Rozdziale X ust. 1 SWZ;
5. zobowiązanie innego podmiotu, o którym mowa w Rozdziale XI ust. 3 SWZ (jeżeli dotyczy);
6. dowód wniesienia wadium – jeżeli jest ono wymagane;
7. dokumenty, z których wynika prawo do podpisania oferty; odpowiednie pełnomocnictwa (jeżeli dotyczy).
8. Oferta powinna być podpisana przez osobę upoważnioną do reprezentowania Wykonawcy, zgodnie z formą reprezentacji Wykonawcy określoną w rejestrze lub innym dokumencie, właściwym dla danej formy organizacyjnej Wykonawcy albo przez upełnomocnionego przedstawiciela Wykonawcy. W celu potwierdzenia, że osoba działająca w imieniu wykonawcy jest umocowana do jego reprezentowania, zamawiający żąda od wykonawcy odpisu lub informacji z Krajowego Rejestru Sądowego, Centralnej Ewidencji i Informacji o Działalności Gospodarczej lub innego właściwego rejestru.
9. Oferta oraz pozostałe oświadczenia i dokumenty, dla których Zamawiający określił wzory   
   w formie formularzy zamieszczonych w załącznikach do SWZ, powinny być sporządzone zgodnie z tymi wzorami, co do treści oraz opisu kolumn i wierszy.
10. **Ofertę składa się pod rygorem nieważności w formie elektronicznej lub w postaci elektronicznej opatrzonej podpisem zaufanym lub podpisem osobistym.**
11. Oferta powinna być sporządzona w języku polskim. Każdy dokument składający się na ofertę powinien być czytelny.
12. Jeśli oferta zawiera informacje stanowiące tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu ustawy   
    z dnia 16 kwietnia 1993 r. o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji (Dz. U. z 2019 r. poz. 1010   
    ze zm.), Wykonawca powinien nie później niż w terminie składania ofert, zastrzec, że nie mogą one być udostępnione oraz wykazać, iż zastrzeżone informacje stanowią tajemnicę przedsiębiorstwa.
13. W celu złożenia oferty należy zarejestrować (zalogować) się na Platformie i postępować zgodnie z instrukcjami dostępnymi u dostawcy rozwiązania informatycznego pod adresem https://platformazakupowa.pl/strona/45- instrukcje
14. Przed upływem terminu składania ofert, Wykonawca może wprowadzić zmiany do złożonej oferty lub wycofać ofertę. W tym celu należy w systemie Platformy kliknąć przycisk „Wycofaj ofertę”. Zmiana oferty następuje poprzez wycofanie oferty oraz jej ponownym złożeniu.
15. Podmiotowe środki dowodowe lub inne dokumenty, w tym dokumenty potwierdzające umocowanie do reprezentowania, sporządzone w języku obcym przekazuje się wraz z tłumaczeniem na język polski.
16. Wszystkie koszty związane z uczestnictwem w postępowaniu, w szczególności   
    z przygotowaniem i złożeniem oferty ponosi Wykonawca składający ofertę. Zamawiający nie przewiduje zwrotu kosztów udziału w postępowaniu.

# XV. Sposób obliczania ceny oferty

1. Wykonawca podaje cenę za realizację przedmiotu zamówienia zgodnie ze wzorem Formularza Ofertowego, stanowiącego **Załącznik nr 1 do SWZ.**
2. Cena ofertowa brutto musi uwzględniać wszystkie koszty związane z realizacją przedmiotu zamówienia zgodnie z opisem przedmiotu zamówienia oraz istotnymi postanowieniami umowy określonymi w niniejszej SWZ.
3. Cena podana na Formularzu Ofertowym jest ceną ostateczną, niepodlegającą negocjacji   
   i wyczerpującą wszelkie należności Wykonawcy wobec Zamawiającego związane z realizacją przedmiotu zamówienia.
4. Cena oferty powinna być wyrażona w złotych polskich (PLN) z dokładnością do dwóch miejsc   
   po przecinku.
5. Zamawiający nie przewiduje rozliczeń w walucie obcej.
6. Wyliczona cena oferty brutto będzie służyć do porównania złożonych ofert i do rozliczenia   
   w trakcie realizacji zamówienia.
7. Jeżeli została złożona oferta, której wybór prowadziłby do powstania u zamawiającego obowiązku podatkowego zgodnie z ustawą z dnia 11 marca 2004 r. o podatku od towarów i usług (Dz. U. z 2018 r. poz. 2174, z późn. zm.), dla celów zastosowania kryterium ceny lub kosztu zamawiający dolicza do przedstawionej w tej ofercie ceny kwotę podatku od towarów i usług, którą miałby obowiązek rozliczyć.W ofercie, o której mowa w ust. 1, wykonawca ma obowiązek:

1) poinformowania zamawiającego, że wybór jego oferty będzie prowadził do powstania   
u zamawiającego obowiązku podatkowego;

2) wskazania nazwy (rodzaju) towaru lub usługi, których dostawa lub świadczenie będą prowadziły do powstania obowiązku podatkowego;

3) wskazania wartości towaru lub usługi objętego obowiązkiem podatkowym zamawiającego, bez kwoty podatku;

4) wskazania stawki podatku od towarów i usług, która zgodnie z wiedzą wykonawcy, będzie miała zastosowanie.

1. Wzór Formularza Ofertowego został opracowany przy założeniu, iż wybór oferty nie będzie prowadzić do powstania u Zamawiającego obowiązku podatkowego w zakresie podatku VAT.   
   W przypadku, gdy Wykonawca zobowiązany jest złożyć oświadczenie o powstaniu   
   u Zamawiającego obowiązku podatkowego, to winien odpowiednio zmodyfikować treść formularza.

# XVI. Wymagania dotyczące wadium

Zamawiający nie wymaga wniesienia wadium.

# XVII. Termin związania ofertą

1. Wykonawca będzie związany ofertą przez okres **30 dni**, **tj. do dnia 24.03.2021 r.** Bieg terminu związania ofertą rozpoczyna się wraz z upływem terminu składania ofert.
2. W przypadku gdy wybór najkorzystniejszej oferty nie nastąpi przed upływem terminu związania ofertą wskazanego w ust. 1, Zamawiający przed upływem terminu związania ofertą zwraca się jednokrotnie do wykonawców o wyrażenie zgody na przedłużenie tego terminu o wskazywany przez niego okres, nie dłuższy niż 30 dni. Przedłużenie terminu związania ofertą wymaga złożenia przez wykonawcę pisemnego oświadczenia o wyrażeniu zgody na przedłużenie terminu związania ofertą.
3. Odmowa wyrażenia zgody na przedłużenie terminu związania ofertą nie powoduje utraty wadium.

# XVIII. Sposób i termin składania i otwarcia ofert

1. Ofertę należy złożyć na stronie internetowej prowadzonego postępowania: <https://platformazakupowa.pl/pn/susz> **do dnia 23.02.2021 r. do godziny 09:00.**
2. terminie złożenia oferty decyduje czas pełnego przeprocesowania transakcji na Platformie.
3. Otwarcie ofert następ **w dniu 23.02.2021 r. o godzinie 10:00.**
4. Najpóźniej przed otwarciem ofert, udostępnia się na stronie internetowej prowadzonego postępowania informację o kwocie, jaką zamierza się przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia.
5. Niezwłocznie po otwarciu ofert, udostępnia się na stronie internetowej prowadzonego postępowania informacje o:
6. nazwach albo imionach i nazwiskach oraz siedzibach lub miejscach prowadzonej działalności gospodarczej albo miejscach zamieszkania wykonawców, których oferty zostały otwarte;
7. cenach lub kosztach zawartych w ofertach.

# XIX. Opis kryteriów oceny ofert, wraz z podaniem wag tych kryteriów i sposobu oceny ofert

1. Oceny ofert będzie dokonywała komisja. Zamawiający może żądać udzielania przez wykonawców wyjaśnień dotyczących treści złożonych ofert oraz dokonać poprawek oczywistych pomyłek  
   w treści oferty, niezwłocznie zawiadamiając o tym wykonawcę.
2. W odniesieniu do wykonawców, którzy spełnili postawione w warunki komisja dokona oceny ofert na podstawie następującego kryterium:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **L.p.** | **Opis kryteriów oceny** | **Znaczenie** |
| 1. | Cena (C) | 60 pkt |
| 2. | Okres rękojmi (Or) | 30 pkt |
| 3. | Aktualizacja kosztorysów inwestorskich (Aki) | 10 pkt |

1. Zasady oceny ofert w poszczególnych kryteriach:
   1. **W kryterium „Cena” (C):**

**cena najniższa brutto\***

**C = ---------------------------------------------- x 60 pkt**

**cena brutto oferty badanej**

**\* spośród wszystkich złożonych ofert niepodlegających odrzuceniu**

Porównywaną ceną będzie cena brutto ogółem za realizację zamówienia obliczonej przez Wykonawcę zgodnie z przepisami prawa i podanej w „Formularzu ofertowym” (załączniku nr 1 do SWZ). Określona w ten sposób cena oferty służyć będzie wyłącznie do porównania ofert i wyboru najkorzystniejszej oferty.

3.2) **W kryterium „Okres rękojmi” (Or):**

Punkty za kryterium „Okres rękojmi” (Or) - zostaną przyznane zgodnie z poniższym opisem:

a) Oferty w tym kryterium oceniane będą w odniesieniu do najdłuższego okresu rękojmi na wykonane prace projektowe zastrzegając, iż minimalny okres rękojmi wynosi 2 lata wg poniższego wzoru:

- 2 lata rękojmi - 0 punktów,

- 3 lata rękojmi - 10 punktów,

- 4 lata rękojmi - 20 punktów,

- 5 lat rękojmi - 30 punktów.

b) Oferta z okresem rękojmi 5 lat i więcej - otrzyma maksymalną ilość punktów.

Punkty zostaną przyznane na podstawie oświadczenia złożonego w pkt. 6 „Formularza ofertowego” (załącznik nr 1 do SWZ). Okres rękojmi należy podać w latach **np. 2,3,4,5…itd.** lat.

* 1. **W kryterium „Aktualizacja kosztorysów inwestorskich” (Aki):**

Punkty za kryterium aktualizacja kosztorysów inwestorskich (Aki) - zostaną przyznane zgodnie   
z poniższym opisem:

a) W ramach wynagrodzenia należnego Wykonawcy wymagane jest wykonanie co najmniej jednokrotnej aktualizacji kosztorysu inwestorskiego. Przez aktualizację zamawiający rozumie dokonanie aktualizacji cen zgodnie z wymogami art. 36 ust. 1 ustawy Pzp,

b) Za wykonanie dodatkowych aktualizacji kosztorysu inwestorskiego ponad wymagane minimum w okresie udzielonej rękojmi zostaną przyznane punkty w następujący sposób:

- za brak deklaracji (nie wpisanie w ogóle ilości aktualizacji lub wpisanie „0”) Wykonawcy w zakresie wykonania dodatkowych aktualizacji kosztorysu inwestorskiego ponad wymagane minimum (jednokrotna aktualizacja kosztorysu inwestorskiego wchodzi w zakres przedmiotu zamówienia) – przyznane zostanie: **0 pkt**.

- za zadeklarowanie przez Wykonawcę wykonania 1 dodatkowej aktualizacji kosztorysów inwestorskich w okresie udzielonej rękojmi ponad wymagane minimum (jednokrotna aktualizacja kosztorysu inwestorskiego wchodzi w zakres przedmiotu zamówienia) – przyznanych zostanie: **5 pkt**.

- za zadeklarowanie przez Wykonawcę wykonania 2 lub więcej dodatkowych aktualizacji kosztorysów inwestorskich w okresie udzielonej rękojmi ponad wymagane minimum (jednokrotna aktualizacja kosztorysu inwestorskiego wchodzi w zakres przedmiotu zamówienia) – przyznanych zostanie: **10 pkt.**

Punkty zostaną przyznane na podstawie oświadczenia w pkt. 7 „Formularza ofertowego” (załącznik   
nr 1 do SWZ). Oferowana dodatkowa (ponad 1 obowiązkową) ilość bezpłatnych aktualizacji kosztorysów inwestorskichnależy podać w liczbie **np. 0,1,2,3,…itd.**

4. **Ocenę oferty (Of) stanowi suma punktów określona dla poszczególnych kryteriów wg wzoru:**

**Of= C + Or + Aki**

gdzie:

Of- ilość punktów uzyskana przez ofertę badaną;

C- ilość punktów uzyskana przez ofertę w kryterium cena;

Or- ilość punktów uzyskana przez ofertę w kryterium okres rękojmi;

Aki – ilość punktów uzyskana przez ofertę w kryterium aktualizacja kosztorysów inwestorskich

5. Za najkorzystniejszą zostanie uznana oferta, która uzyska łącznie najwyższą liczbę punktów   
tj. przedstawiająca najkorzystniejszy bilans kryteriów oceny ofert wg powyższego wzoru. Zamawiający może przyznać Wykonawcy maksymalnie 100 punktów.

6. Jeżeli nie można wybrać oferty najkorzystniejszej z uwagi na to, że dwie lub więcej ofert przedstawia taki sam bilans kryteriów oceny ofert, zamawiający spośród tych ofert wybiera ofertę z najniższą ceną.

7. Obliczenia dokonywane będą z dokładnością do dwóch miejsc po przecinku, z zachowaniem następującej zasady: jeżeli parametr miejsca tysięcznego jest poniżej 5 to parametr setny zaokrągla się w dół, jeżeli parametr miejsca tysięcznego jest 5 i powyżej to parametr setny zaokrągla się w górę.

# XX. Informacje o formalnościach, jakie powinny być dopełnione po wyborze oferty w celu zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego

1. Zamawiający zawiera umowę w sprawie zamówienia publicznego w terminie nie krótszym niż   
   5 dni od dnia przesłania zawiadomienia o wyborze najkorzystniejszej oferty.
2. Zamawiający może zawrzeć umowę w sprawie zamówienia publicznego przed upływem terminu, o którym mowa w ust. 1, jeżeli w postępowaniu o udzielenie zamówienia prowadzonym w trybie podstawowym złożono tylko jedną ofertę.
3. Wykonawca, którego oferta zostanie uznana za najkorzystniejszą, będzie zobowiązany przed podpisaniem umowy do wniesienia zabezpieczenia należytego wykonania umowy (jeżeli jego wniesienie było wymagane) w wysokości i formie określonej w Rozdziale XXI SWZ.
4. Przed zawarciem umowy wybrany wykonawca zobowiązany jest dostarczyć zamawiającemu następujące dokumenty pod rygorem nie zawarcia umowy z winy wykonawcy w przypadku ich niedostarczenia – dotyczy wszystkich części postępowania :

* Kopie uprawnień budowlanych, zaświadczenie lub decyzję o wpisie do centralnego rejestru prowadzonego przez Głównego Inspektora Nadzoru Budowlanego, dla osób z uprawnieniami budowlanymi wydanymi po 14.02.1995 r. oraz aktualny wpis na listę członków właściwej izby samorządu zawodowego dla osób, o których mowa w specyfikacji i które będą pełnić funkcję kierownika budowy (w przypadku podmiotów krajowych, dla podmiotów zagranicznych dokumenty równoważne, jeżeli w danym kraju ustawy nakładają na niego taki obowiązek).

1. W przypadku wyboru oferty złożonej przez Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia Zamawiający zastrzega sobie prawo żądania przed zawarciem umowy w sprawie zamówienia publicznego umowy regulującej współpracę tych Wykonawców.
2. Wykonawca będzie zobowiązany do podpisania umowy w miejscu i terminie wskazanym przez Zamawiającego.

# XXI. Wymagania dotyczące zabezpieczenia należytego wykonania umowy

Zamawiający **nie wymaga** wniesienia zabezpieczenia należytego wykonania umowy.

# XXII. Informacje o treści zawieranej umowy oraz możliwości jej zmiany

* + - 1. Wybrany Wykonawca jest zobowiązany do zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego   
         na warunkach określonych we Wzorze Umowy dla poszczególnych części - **Załączniki nr 4 do SWZ**.
      2. Zakres świadczenia Wykonawcy wynikający z umowy jest tożsamy z jego zobowiązaniem zawartym w ofercie.
      3. Zamawiający **nie przewiduje** możliwość zmiany zawartej umowy w stosunku do treści wybranej oferty.

# XXIII. Pouczenie o środkach ochrony prawnej przysługujących wykonawcy

1. Środki ochrony prawnej określone w niniejszym dziale przysługują wykonawcy, uczestnikowi konkursu oraz innemu podmiotowi, jeżeli ma lub miał interes w uzyskaniu zamówienia lub nagrody w konkursie oraz poniósł lub może ponieść szkodę w wyniku naruszenia przez zamawiającego przepisów ustawy pzp.
2. Środki ochrony prawnej wobec ogłoszenia wszczynającego postępowanie o udzielenie zamówienia lub ogłoszenia o konkursie oraz dokumentów zamówienia przysługują również organizacjom wpisanym na listę, o której mowa w art. 469 pkt 15 pzp oraz Rzecznikowi Małych i Średnich Przedsiębiorców.
3. Odwołanie przysługuje na:
4. niezgodną z przepisami ustawy czynność Zamawiającego, podjętą w postępowaniu   
   o udzielenie zamówienia, w tym na projektowane postanowienie umowy;
5. zaniechanie czynności w postępowaniu o udzielenie zamówienia do której zamawiający był obowiązany na podstawie ustawy;
6. Odwołanie wnosi się do Prezesa Izby. Odwołujący przekazuje zamawiającemu odwołanie wniesione w formie elektronicznej albo postaci elektronicznej albo kpię tego odwołania, jeżeli zotało ono wniesione w formie pisemnej, przed upływem terminu do wniesienia odwołania w taki sposób, aby mógł on zapoznać się z jego treścią przed upływem tego terminu.
7. Odwołanie wobec treści ogłoszenia lub treści SWZ wnosi się w terminie 5 dni od dnia zamieszczenia ogłoszenia w Biuletynie Zamówień Publicznych lub treści SWZ na stronie internetowej.
8. Odwołanie wnosi się w terminie:
9. 5 dni od dnia przekazania informacji o czynności zamawiającego stanowiącej podstawę jego wniesienia, jeżeli informacja została przekazana przy użyciu środków komunikacji elektronicznej,
10. 10 dni od dnia przekazania informacji o czynności zamawiającego stanowiącej podstawę jego wniesienia, jeżeli informacja została przekazana w sposób inny niż określony w pkt 1).
11. Odwołanie w przypadkach innych niż określone w pkt 5 i 6 wnosi się w terminie 5 dni od dnia,   
    w którym powzięto lub przy zachowaniu należytej staranności można było powziąć wiadomość   
    o okolicznościach stanowiących podstawę jego wniesienia.
12. Na orzeczenie Izby oraz postanowienie Prezesa Izby, o którym mowa w art. 519 ust. 1 ustawy pzp, stronom oraz uczestnikom postępowania odwoławczego przysługuje skarga do sądu.
13. W postępowaniu toczącym się wskutek wniesienia skargi stosuje się odpowiednio przepisy ustawy z dnia 17 listopada 1964 r. - Kodeks postępowania cywilnego o apelacji, jeżeli przepisy działu IX rozdziału 3 ustawy pzp nie stanowią inaczej.
14. Skargę wnosi się do Sądu Okręgowego w Warszawie - sądu zamówień publicznych, zwanego dalej "sądem zamówień publicznych".
15. Skargę wnosi się za pośrednictwem Prezesa Izby, w terminie 14 dni od dnia doręczenia orzeczenia Izby lub postanowienia Prezesa Izby, o którym mowa w art. 519 ust. 1 ustawy pzp., przesyłając jednocześnie jej odpis przeciwnikowi skargi. Złożenie skargi w placówce pocztowej operatora wyznaczonego w rozumieniu ustawy z dnia 23 listopada 2012 r. - Prawo pocztowe jest równoznaczne z jej wniesieniem.
16. Prezes Izby przekazuje skargę wraz z aktami postępowania odwoławczego do sądu zamówień publicznych w terminie 7 dni od dnia jej otrzymania.

# XXIV. Wykaz załączników do SIWZ

|  |  |
| --- | --- |
| Załącznik nr 1 | Formularz Ofertowy |
| Załącznik nr 2 | Oświadczenie o braku podstaw do wykluczenia i o spełnianiu warunków udziału w postępowaniu |
| Załącznik nr 3 | Oświadczenie dotyczące przynależności lub braku przynależności do tej samej grupy kapitałowej |
| Załącznik nr 4 | Wzory umów dla poszczególnych części zamówienia |
| Załącznik nr 5  Załącznik nr 5A | Wykaz usług  Wykaz osób |
| Załącznik nr 5B | Oświadczenie o posiadaniu uprawnień |
| Załącznik nr 6 | Zobowiązanie innego podmiotu do udostępnienia niezbędnych zasobów Wykonawcy |